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Pľotokól Nľ Iv / 2015

z Sesji Rady Powiatu w Busku _ Zdľoju

któľa odbyła się w dniu 30 stycznia 2015 roku

w sali konfeľencyjnej Starostwa Powĺatowego

w Busku - Zdroju

w posiedzeniu udzial wzięli:

Radni Powiatu w Busku - Zdroju

Skaľbnik Powiatu - Artuľ Polniak

Sekretarz Powiatu - Jerzy Służalski

Naczelnicy Wydziałów Staľostwa

zaproszone osoby:

l. Gľzegorz Gałuszka - Radny Sejmiku Województwa Świętokĺzyskiego, Dyľektoľ Zespołu
opieki Zdľowotnej w Busku - Zdroju

2. Kľystian Jarubas - Radny Sejmiku Województwa Świętokľzyskiego, Z-ca Dyľektora
Powiatowego Uľzędu Pracy w Busku - Zdroju

3. Marzena Pióľkowska - Komendant Powiatowy Policji w Busku - Zdľoju

4. Grzegorz Majsak - Z-ca Komendanta Powiatowego Policji w Busku - Zdľoju

5. Kazimierz Ścibiło - Komendant Powiatowy Państwowej Stľazy PoŻaľnej w Busku - Zdtoju

6. Helena Bebel - Dyrektoľ Domu Pomocy Społecznej w Zborowie

7. Justyna Kwiatkowska - Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Busku - Zdľoju

8. Teresa Wójcik - Dyľektor Zespołu Szkół PonadgimnazjaInych w Stopnicy

9. Jolanta Czyrny - Dyrektoľ Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Busku - Zdľoju

l0. Aneta Chwalik - Kierownik Zespołu Rodzinnej Pieczy Zastępczej oraz Pomocy
Instytucjonalnej w Powiatowym Centľum Pomocy Rodzinie w Busku - Zdroju

l({J'\_Å±'m E4 z"W'§.,('ł±lł`ił l
W Buslcu-Zdroju

Znak: BR. 0002.2.IV.2015

Protokół Nr IV/2015

z Sesji Rady Powiatu w Busku -Zdroju

która odbyła się w dniu 30 stycznia 2015 roku

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego

w Busku - Zdroju

w posiedzeniu udzial wzięli:

- Radni Powiatu W Busku- Zdroju

- Skarbnik Powiatu - Artur Polniak

- Sekretarz Powiatu - Jerzy Służalski

- Naczelnicy Wydziałów Starostwa

zaproszone osoby:

1. Grzegorz Gałuszka - Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, Dyrektor Zespołu
Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju

2. Krystian Jarubas - Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, Z-ca Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy W Busku- Zdroju

3. Marzena Piórkowska - Komendant Powiatowy Policji W Busku - Zdroju

4. Grzegorz Maj sak - Z-ca Komendanta Powiatowego Policji W Busku - Zdroju

5. Kazimierz Ścibiło - Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej W Busku - Zdroju

6. Helena Bebe] - Dyrektor Domu Pomocy Społecznej W Zborowie

7. Justyna Kwiatkowska - Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych W Busku - Zdroju

8. Teresa Wójcik - Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych W Stopnicy

9. Jolanta Czymy - Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej W Busku - Zdroju

10. Aneta Chwalik - Kierownik Zespołu Rodzinnej Pieczy Zastępczej oraz Pomocy
Instytucjonalnej W Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie W Busku -Zdroju
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11. Sylwestęľ Pałka - Dyľektoľ Zespołu Szkół Techniczno - Informatycznych w Busku -

Zdroju

12. Włodzimierz Dryja - Z-ca Dyľektoľa I Liceum ogólnokształcącegowBusku -Zdroju

13. Grzegorz Wojciechowski _ Dyľektoľ Powiatowego Międzyszkolnego ośľodka Spoľtowego

w Busku - Zdroju

14. Wiesław Waga _ Dyrektoľ Specjalnego ośľodka Szkolno - Wychowawczego w Broninie

15. Krzysztof Tułak - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Busku 'Zdroju

lí.Krzysztof Socha_ Państwowy Powiatowy Inspektoľ Sanitarny w Busku -Zdľoju

17. Piotr Ze|jaś _ Dyľektoľ Placówki opiekuńczo _ Wychowawczej w Winiaĺach

oraz

Mieszkancy Powiatu Buskiego

Pľzedstawiciele lokalnej pľasy i telewizji

Poľządek obrad:

1. otwaľcie Sesji.

2. Stwieľdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obľad.

4.Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Powiatu.

5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działallności za okľes pomiędzy sesjami.

6. Interpelacj e i zapytania radnych.

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w spľawie:

a) uchwalenia budżetu Powiatu Buskiego na rok 2015,

b) Wieloletniej Pľognozy Finansowej dla Powiatu Buskiego na lata 2015-2030'

c) zatwieľdzenia planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok'

d) zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu na 2015 rok,

e) wyrażenia zgody dla powiatowej jednostki organizacyjnej na oddanie części

nieruchomości w najem.

ll. Sylwester Pałka - Dyrektor Zespołu Szkół Techniczno - Informatycznych W Busku -
Zdroju

12. Włodzimierz Dryja - Z-ca Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego wBusku -Zdroju

13. Grzegorz Wojciechowski - Dyrektor Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego
W Busku - Zdroju

14. Wiesław Waga - Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego W Broninie

15. Krzysztof Tułak - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg W Busku - Zdroju

16. Krzysztof Socha - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny W Busku - Zdroju

l7. Piotr Zeljaś - Dyrektor Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej W Winiarach

oraz

- Mieszkańcy Powiatu Buskiego

- Przedstawiciele lokalnej prasy i telewizji

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Powiatu.

5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności za okres pomiędzy sesjami.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu W sprawie:

a) uchwalenia budżetu Powiatu Buskiego na rok 2015,

b) Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Buskiego na lata 2015-2030,

c) zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok,

d) zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu na 2015 rok,

e) wyrażenia zgody dla powiatowej jednostki organizacyjnej na oddanie części
nieruchomości w naj em.
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8. Spľawozdanie z wysokości średnich wynagľodzeń nauczycieli na poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samoľządu

terytorialnego.

9. Odp owi e dzi na interpe I acj e i zapytani a radnych.

10. Spľawy roŻne i wolne wnioski.

1l, Zamk'nięcie Sesj i Rady Powiatu.

Ad. I

obľadom pľzewodniczył Andľzej Gądek - Przewodniczący Rady Powiatu, który powitał

zebranych i o godz. 10.00 otworzył IV Sesję Rady Powiatu w Busku - Zdtoju.

Ad.2

Przewodniczący Rady Andrzej Gądek oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie

w posiedzeniu uczestniczy 19 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego

19 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał oraz decyzji - listy

obecności radnych oraz zaproszonych osób stanowią załącznikí nľ nľ I i 2 do niniejszęgo

pľotokołu.

Ad.3

Przewodniczący Zarządu Powiatu Jerzy Kolaľz, uzasadniając, zgłosił wniosek o wpľowadzenie do
poľządku obrad w pkt 7 po literze ,re'' litery ,rľ' w bľzmieniu:

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie:

,rť'ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na teľenie Powiatu Buskiego.

Innych pľopozycji zmian poľządku obrad nie zgłoszono.

Pľzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek poddał pod głosowanie wniosek

doĘczący zmiany w porządku obľad, w przytoczonym wyŻej brzmieniu.

Ww wniosek đotyczący zmiany w poľządku obrad, został przyjęty pľzez Radę Powiatu
w głosowaniu - stosunkiem głosów - na 19 Radnych obecných na sali:

za- 19

przeciw'0

wstrzymał się - 0

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego W szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

10. Sprawy różne i Wolne Wnioski.

11. Zamknięcie Sesji Rady Powiatu.

Ad. 1

Obradom przewodniczył Andrzej Gądek - Przewodniczący Rady Powiatu, który powitał
zebranych i o godz. 10.00 otworzył IV Sesję Rady Powiatu W Busku - Zdroju.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Andrzej Gądek oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie
W posiedzeniu uczestniczy 19 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego
19 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał oraz decyzji - listy
obecności radnych oraz zaproszonych osób stanowią załączniki nr nr I i 2 do niniejszego
protokołu. i

Ad. 3

Przewodniczący Zarządu Powiatu Jerzy Kolarz, uzasadniając, zgłosił wniosek o wprowadzenie do
porządku obrad W pkt 7 po literze ,,e” litery ,,f” W brzmieniu:

7. Podjęcie uchwał Rady Powiatu W sprawie:

„Í” ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Buskiego.

Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek poddał pod głosowanie wniosek
dotyczący zmiany w porządku obrad, W przytoczonym wyżej brzmieniu.

W/W wniosek dotyczący zmiany w porządku obrad, został przyjęty przez Radę Powiatu
W głosowaniu- stosunkiem głosów - na 19 Radnych obecnych na sali:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - O
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Na wniosek Pľzewodniczącego Rady Powiatu Andrzeja Gądka, poľządek obrad wraz

z pnyjętą powyżej zmianą został pľzyjęty przez Radę Powiatu w głosowaniu stosunkiem

głosów - na 19 Radnych obecnych na sali:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Ad.4

Protokół Nr III l Ż0l4 z Sesji Rady Powiafu w Busku - Zdľoju z dnia 31 grudnia 2014 ľoku

został przyjęty przez Radę Powiafu bez uwag' w głosowaniu stosunkiem głosów - na 19

Radnych obecnych na sali:

za' 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Ad.5

Sprawozdanie Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny tj. od dnia 31 grudnia 2014 ľoku

do 30 stycznia 2015 roku, przedstawił Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolaľz. W okľesie

tym Zarząd odbył 3 posiedzenia.

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu z działa|ności w okľesie międzysesyjnym, stanowi

załącznik nr 3 do niniejszego pľotokołu.

Radni nie wnosili uwag do ýw sprawozdania.

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek podziękował za przedstawione spľawozdanie.

Pozaporządkiem obrad, w kľótkiej przerwie, głos zabľała Pani Marzena Piórkowska, która z dniem

26 stycznia2}l1 roku objęła stanowisko Komendanta Powiatowego Policji w Busku - Zdľoju.

Pani Komendant zapoznała zebranych z dotychczasowym pľzebiegiem swojej pracy zawodowej,

która ľozpoczęła się w roku 1995 właśnie w Busku - Zdľoju. Pani Komendant obejmując tą

zaszczfiną służbę zapewnia o dołożeniu ze swej stľony wszelkich starań aby współpraca z

władzami samoľządolvymi Powiatu Buskiego, dyľektoľami jednostek organizacyjnych powiatu

oraz sfużb, inspekcji i straży, układała się jak najlepiej. Jest otwarta na dialog i wszelkie inicjatywy,

których konsekwencją będzie poprawa bezpieczeŕlstwa mieszkanców Powiafu Buskiego. Liczy
ľównież na pomoc i wsparcie ze stľony samorządów.

Pľzewodniczący Rady Powiafu Andrzej Gądek oraz Starosta Buski Jerzy Kolarz w imieniu Rady

i Zaruądu Powiatu w Busku - Zdroju gratulując, złoŻy|i Pani Komendant Życzenia sukcesów

w pracy zawodowej, zapewniając również o pľzychylności i współpľacy.

Na wniosek Przewodniczącego Rady Powiatu Andrzeja Gądka, porządek obrad Wraz
z przyjętą powyzej zmianą, został przyjęty przez Radę Powiatu W głosowaniu stosunkiem
głosów - na 19 Radnych obecnych na sali:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Ad. 4

Protokół Nr III/ 2014 z Sesji Rady P0wiatuwBusku-Zdroju z dnia 31 grudnia 2014 roku
został przyjęty przez Radę Powiatu bez uwag, W głosowaniu stosunkiem głosów - na 19
Radnych obecnych na sali:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Ad. 5

Sprawozdanie Zarządu Powiatu za okres międzysesyjny tj. od dnia 31 grudnia 2014 roku
do 30 stycznia 2015 roku, przedstawił Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz. W okresie
tym Zarząd odbył 3 posiedzenia.

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu z działalności W okresie międzysesyjnym, stanowi
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Radni nie wnosili uwag do W/W sprawozdania. _

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek podziękował za przedstawione sprawozdanie.

Poza porządkiem obrad, W krótkiej przerwie, głos zabrała Pani Marzena Piórkowska, która z dniem
26 stycznia 2015 roku objęła stanowisko Komendanta Powiatowego Policji wBusku - Zdroju.
Pani Komendant zapoznała zebranych z dotychczasowym przebiegiem swojej pracy zawodowej,
która rozpoczęła się W roku 1995 Właśnie W Busku - Zdroju. Pani Komendant obejmując tą
zaszczytną służbę zapewnia o dołożeniu ze swej strony wszelkich starań aby współpraca z
władzami samorządowymi Powiatu Buskiego, dyrektorami jednostek organizacyjnych powiatu
oraz służb, inspekcji i straży, układała się jak najlepiej. Jest otwarta na dialog i wszelkie inicjatywy,
których konsekwencją będzie poprawa bezpieczeństwa mieszkańców Powiatu Buskiego. Liczy
również na pomoc i wsparcie ze strony samorządów.

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek oraz Starosta Buski Jerzy Kolarz W imieniu Rady
i Zarządu Powiatu W Busku - Zdroju gratulując, złożyli Pani Komendant życzenia sukcesów
W pracy zawodowej, zapewniając również o przychylności i współpracy.
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Ad.6

Interpelacje i zapytania Radnych:

1. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak - zgłosił n/w

l.1. Jak Dyľektor Powiatowego Uľzędu Pracy w Busku - Zdroju ocenia funkcjonowanie

przepisów w zakĺesie profilowania osób bezľobotnych? Zdaniem Radnego, System ten nie do

końca się sprawdza a pÍZepisy w w/w zakresie wymagają zmiany. Radny podał przykłady, gdzie

pracodawca występując o staŻystę nie może takiego pracownika zatrudnii, poniewaŻ dana osoba

znajduje się w niewłaŚciwym pľoÍilu - w/w zapytanie w formie pisemnej stanowi załącznik nr 4

do niniej szego protokołu.

1.2. Jakie đziałania pľomocyjne, marketingowe podejmowane sąPrzez Panią Dyľektor Zespołu

Szkół Ponadgimnazjalnych w Stopnicy na rzeaz osiągnięcia naboru, pozyskania uczniów, w tym

również z Gimnazjum mieszczącęgo się w tym samym budynku szkoły. Ilu uczniów z tego

Gimnazjum tľafia do ZsP? - wlw zapýanie w formie pisemnej stanowi załącznik nľ 5 do

niniejszego protokołu'

1.3. Czy i jak Powiat Buski jest pľzygotowany na ewentua|ne zagroŻenia teľľorystyczne, w tym

inne, np. fałszywe alaľmy bombowe. Jakie działania pľewencyjne są podejmowane w naszych

jednostkach?

l.4. Jaka jest szansa powołania spółki wodnej w ľamach powiatu - wspólnie z gminami - w celu

konserwacji ľowów melioracyjnych i innych urządzeŕt' któľe nie są czyszczone? - wiw zapytanie

w formie pisemnej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego pľotokołu.

2. Radny Krzysztof Gajek - zgłosił ďw interpelacje i zapýania:

2.1. W sprawie modeľnizacji (podniesienia ławeczki) przystanku w miejscowości Brzostkóq gm.

Nowy Korczyn, od stľony szkoły podstawowej.

2.2. oznakowania miejscowości Sielec, gm' Wiślica od strony m. Kobylniki.

2.3. Zebrania ziemi z poboczy na odcinku l km w miejscowości Sielec, gm. WiŚlica - od stľony

Kobylnik w kieľunku centrum wsi.

2.4. opracowania ana|izy i pľzygotowania informacji dotyczącej:

- ilości pacjentów z poza Powiatu Buskiego przyjmowanych na poszczególnych oddziałach

w Zespole Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju'

- przekazanych środków finansowych i ľefundacji zNFZ na wiw pacjentów.

2.5. Czy ZespőŁ opieki Zdľowotnej w Busku - Zdroju podpisał umowę o współpľacy zUJ?

- w/w interpelacje w formie pisemnej stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu'

Ad. 6

Interpelacje i zapytania Radnych:

1. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak - zgłosił n/W interpelacje i zapytania:

1.1. Jak Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy W Busku - Zdroju ocenia funkcjonowanie
przepisów W zakresie profilowania osób bezrobotnych? Zdaniem Radnego, system ten nie do
końca się sprawdza a przepisy W W/W zakresie wymagają zmiany. Radny podał przykłady, gdzie
pracodawca występując o stażystę nie może takiego pracownika zatrudnić, ponieważ dana osoba
znajduje się W niewłaściwym profilu - W/W zapytanie W formie pisemnej stanowi załącznik nr 4
do niniejszego protokołu.

1.2. Jakie działania promocyjne, marketingowe podejmowane są Przez Panią Dyrektor Zespołu
Szkół Ponadgimnazjalnych W Stopnicy na rzecz osiągnięcia naboru, pozyskania uczniów, W tym
również z Gimnazjum mieszczącego się W tym samym budynku szkoły. Ilu uczniów z tego
Gimnazjum trafia do ZSP? - W/W zapytanie W formie pisemnej stanowi załącznik nr 5 do
niniejszego protokołu.

1.3. Czy i jak Powiat Buski jest przygotowany na ewentualne zagrożenia terrorystyczne, W tym
inne, np. fałszywe alarmy bombowe. Jakie działania prewencyjne są podejmowane W naszych
jednostkach?

1.4. Jaka jest szansa powołania spółki wodnej W ramach powiatu - Wspólnie z gminami - W celu
konserwacji rowów melioracyjnych i innych urządzeń, które nie są czyszczone? - W/W zapytanie
W formie pisemnej stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

2. Radny Krzysztof Gajek- zgłosił n/W interpelacje i zapytania:

2.1. W sprawie modernizacji (podniesienia ławeczki) przystanku W miejscowości Brzostków, gm.
Nowy Korczyn, od strony szkoły podstawowej. _

2.2. Oznakowania miejscowości Sielec, gm. Wiślica od strony m. Kobylniki.

2.3. Zebrania ziemi z poboczy na odcinku 1 km W miejscowości Sielec, gm. Wiślica - od strony
Kobylnik W kierunku centrum Wsi.

2.4. Opracowania analizy i przygotowania informacji dotyczącej:

- ilości pacjentów z poza Powiatu Buskiego przyjmowanych na poszczególnych oddziałach
W Zespole Opieki Zdrowotnej W Busku - Zdroju.

- przekazanych środków finansowych i refundacji z NFZ na W/W pacjentów.

2.5. Czy Zespół Opieki Zdrowotnej W Busku - Zdroju podpisał umowę o współpracy z UJ?

- W/W interpelacje W formie pisemnej stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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3.1. Przewodniczący Rady Powiatu Andľzej Gądek zwrócił się z zapytaniem dlaczego

pracodawca zwracając się o pozyskanie sÍaŻysty, musi jednocześnie zadeklarować możliwośi
dalszego zatrudnienia tej osoby. W przypadku gdy stażysta nie sprawdzi się w pracy to po co go

zatrudniać? Zdaniem Przewodniczącęgo Rady Powiatu przepisy w tym zakľesie wymagają zmiany,

bowiem tworzy się niepotľzebna biurokľacja'

3,2. Pľzewodniczący Rady Powiatu Andľzej Gądek pogľatulował i podziękował Staroście

Buskiemu Jeľzemu Kolarzowi oľaz Wicestaroście Stanisławowi Klimczakowi za pľawidłowe

wykorzystywanie urlopów wypoczynkowych'

4. Radny Jarosław Jaworski - złoŻył interpelację w foľmie pisemnej - w Sprawie ujęcia

w planie rzęczowo - finansowym na ľok 20l5 budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 0073T

(Mozgawa - Koniecmosty - Staľy Korczyn) i od skrzyzowania z drogą wojewódzką Nľ 776 w m.

Koniecmosty w kieľunku Jurkowa na długości około 350 m' Ze względu na Specyťlczne

ukształtowanie terenu (praktycznie baľdzo wąskie pobocze oľaz głębokie ľowy), występuje realne

zagroŻenie dla zdrowiai Życia pieszych, ktőtzy mieszkają wzdłuŻ pľzedmiotowego odcinka dľogi

lub innych pľzypadkowych uzytkowników pobocza. Radny nadmienia, iz samorząd gminy Wiślica

deklaruje chęć paľtycypowania w kosztach ewentualnej budowy chodnika. W/w inteľpelacja

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

5. Radny Ludomiľ Leszcryńskĺ - złoŻył n/w inteľpelacje w foľmie pisemnej:

5.l. W spľawie odwodnienia i konseľwacji ľowów zpodczyszczeniem dna na głębokości 30 cm po

stľonie pľawej i lewej dľogi powiatowej Nľ 0037T Szydłów - Tuczępy - Pieczonogi od

km l1+130 do 11+785 o całkowitej dł. 1310 m. Radny ZwÍaca się z pľośbą o ujęcie

w planie rzęczowo - finansowym śľodków na powyzsze dziaŁanie. Napľawa rowów jest niezbędna

i konieczna ze względu na ich stan techniczny co z kolei umÔżliwi właściwe koľzystanie z tak

baľdzo vczęszczanej dľogi w kierunku Staszowa. W/w inteľpelacja - stanowi załącznik nr 9 do

niniejszego protokołu.

5.2. W sprawie odwodnienia i konserwacji rowów oÍaz napľawy poboczy na dľodze powiatowej

Stopnica - Chmielnik na odcinkuprzez wieś Szczytniki gm. Stopnica po stľonie pľawej i lewej.

Radny Zwtaca się z pľośbą o ujęcie w planie rzeczowo - Íinansowym środków na przedmiotowe

działanie. Stan ľowów jest baľdzo zły, od kilkudziesięciu lat nie były tam prowadzone Żadne pľace.

Pobocza wystają ponad poziom dľogi co skutecznie uniemożliwia odpływ wody w związku z tym

powstają podtopienia po intensywnych deszczach. Ww interpelacja - stanowi załącznik nr I0 do

niniejszego pľotokołu.

3.1. Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek zwrócił się z zapytaniem dlaczego
pracodawca zwracając się o pozyskanie stażysty, musi jednocześnie zadeklarować możliwość
dalszego zatrudnienia tej osoby. W przypadku gdy stażysta nie sprawdzi się W pracy to po co go
zatrudniać? Zdaniem Przewodniczącego Rady Powiatu przepisy W tym zakresie wymagają zmiany,
bowiem tworzy się niepotrzebna biurokracja.

3.2. Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek pogratulował i podziękował Staroście
Buskiemu Jerzemu Kolarzowi oraz Wicestaroście Stanisławowi Klimczakowi za prawidłowe
wykorzystywanie urlopów wypoczynkowych.

4. Radny Jaroslaw Jaworski - złożył interpelację W formie pisemnej - W sprawie ujęcia
W planie rzeczowo - finansowym na rok 2015 budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 0073T
(Mozgawa - Koniecmosty - Stary Korczyn) i od skrzyżowania z drogą Wojewódzką Nr 776 W m.
Koniecmosty W kierunku Jurkowa na długości około 350 m. Ze względu na specyficzne
ukształtowanie terenu (praktycznie bardzo wąskie pobocze oraz głębokie rowy), Występuje realne
zagrożenie dla zdrowia i życia pieszych, którzy mieszkają Wzdłuż przedmiotowego odcinka drogi
lub innych przypadkowych użytkowników pobocza. Radny nadmicnia, iż samorząd gminy Wiślica
deklaruje chęć partycypowania W kosztach ewentualnej budowy chodnika. W/W interpelacja -
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

5. Radny Ludomir Leszczyński - złożył n/W interpelacjew formie pisemnej:

5.1. W sprawie odwodnienia i konserwacji rowów z podczyszczeniem dna na głębokości 30 cm po
stronie prawej i lewej drogi powiatowej Nr 0037T Szydłów - Tuczępy - Pieczonogi od
km l1+l30 do 11+785 o całkowitej dł. 1310 m. Radny zwraca się z prośbą o ujęcie
W planie rzeczowo - finansowym środków na powyższe działanie. Naprawa rowów jest niezbędna
i konieczna ze względu na ich stan techniczny co z kolei umożliwi Właściwe korzystanie z tak
bardzo uczęszczanej drogi W kierunku Staszowa. W/W interpelacja - stanowi załącznik nr 9 do
niniejszego protokołu.

5.2. W sprawie odwodnienia i konserwacji rowów oraz naprawy poboczy na drodze powiatowej
Stopnica - Chmielnik na odcinku przez wieś Szczytniki gm. Stopnica po stronie prawej i lewej.
Radny zwraca się z prośbą o ujęcie W planie rzeczowo - finansowym środków na przedmiotowe
działanie. Stan rowów jest bardzo zły, od kilkudziesięciu lat nie były tam prowadzone żadne prace.
Pobocza wystają ponad poziom drogi co skutecznie uniemożliwia odpływ wody W związku z tym
powstają podtopienia po intensywnych deszczach. W/W interpelacja - stanowi załącznik nr 10 do
niniejszego protokołu.
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Ad.7

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek odczytał pľojekty Uchwał Rady Powiatu,

poddając je pod głosowanie:

a) Projekt Uchwały Rady Powiaĺu w Busku - Zdroju w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Buskiego na rok 20]5.

Pľzewodniczący Rady Powiatu w Busku - Z&oju Andľzej Gądek otwoľzył dyskusję nad

projektem uchwały.

Projekt budŻetu Powiatu Buskiego na ľok 2015 był pľzedmiotem wnikliwej anal'izy na

poszczególnych Komisjach Rady Powiatu i został pÍZez Komisje pozytywnie zaopiniowany.

UchwałaNr l39l20l4III Składu oľzekającego Regionalnej Izby obľachunkowej w Kielcach zdnia
18 gľudnia 2014 roku w spľawie możliwości sfinansowania deficýu budżetu planowanego

w projekcie uchwały budzetowej Powiatu Buskiego na Ż0l5 ľok - stanowi załączník nr 11 do

niniejszego pľotokołu'

Uchwała Nr l40l20l4 III Składu oľzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach z dnia

18 gľudnia 2014 ľoku w spľawie opinii o pľojekcie uchwałybudzetowej PowiatuBuskiegona
2015 rok - stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr l4ll20l4 III Składu oľzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach z dnia

18 grudnia 2014 roku w sprawieopinii o projekcie uchwały Rady Powiatu w Busku -Zdroju
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata Ż0l5 - 2030 - stanowi załącznik nr 13

do niniejszego protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak w imieniu Klubu Radnych Polskiego

Stronnictwa Ludowego, poinformował, iŻprzypadłmuzaszczyt rekomendowania pľojektu budżetu

Powiatu Buskiego na ľok 2015, pieľwszego w tej kadencji. Budzet ten należy okľeślii jak co ľoku,
jako budzet trudny ale też jako odpowiedzialny i oszczędny' Budżet na 2014 ľok pomimo

pesymizmu wyraŻanego wówczas pÍzez niektórych Radnych, został wykonany w 93 Yo po stronie

wydatków i 95 % po stronie dochodów. W ubiegłoľocznym budzecie plan dochodów wynosił

80 mln 230 tys zł, natomiast plan wydatków 79 mln 906 tys zł' Wielokľotnie nowelizowany

budzet zamknął się nadwyżką opeľacyjną w kwocie l mln 800 tys zł. Przy założeniu, Że nadvĺyŻka

osiągnie tylko 324 tys zł. A więc z pełnąodpowiedzialnością na|eŻy więc stwierdzić,, że pomimo

wie|u trudności ubiegłoroczny budżet zrealizowany został bardżo dobľze. Jeśli chodzi o budżet na

2015 ľok, to plan dochodów wynosi 83 mln 338 tys zł, wydatki planowane są na kwotę

84 mln 82 tys zł, a zakładany deficý budżetowy w kwocie - 744 tys. zŁ sfinansowany zostanie

pľzychodami pochodzącymi z wolnych śľodków jako nadwyżki środków pieniężnych na ľachunku

budżetu powiatu. Największę załoŻenia inwestycyjne to przede wszystkim kontynuacja i

zakonczęnie zadan, które rozpoczęte zostały wcześniej. Ponownie zakłada się wspaľcie inwestycji

środkami ze żrődeł zewnętrznych tj. środkami zUE. Kontynuacja będzie dotyczyła m. in. takich
zadańjak informatyzacjaw ľamach pľogľamu e-świętokrzyskie czy wykonanie instalacji solaľnej na

Szpitalu Powiatowym w Busku - Zdroju. Co bardzo - optymistyczne - w obecnym budŻecie w

Ad. 7

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek odczytał projekty Uchwał Rady Powiatu,
poddając je pod głosowanie:

a) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdroju w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Buskiego na rok 2015.

Przewodniczący Rady Powiatu W Busku - Zdroju Andrzej Gądek otworzył dyskusję nad
projektem uchwały.

Projekt budżetu Powiatu Buskiego na rok 2015 był przedmiotem wnikliwej analizy na
poszczególnych Komisjach Rady Powiatu i został przez Komisje pozytywnie zaopiniowany.

Uchwała Nr 139/2014 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach z dnia
18 grudnia 2014 roku W sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego
W projekcie uchwały budżetowej Powiatu Buskiego na 2015 rok - stanowi załącznik nr 11 do
niniejszego protokołu.

Uchwała Nr 140/2014 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby 'Obrachunkowej W Kielcach z dnia
18 grudnia 2014 roku W sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Buskiego na
2015 rok- stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr 141/2014 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej W Kielcach z dnia
18 grudnia 2014 roku W sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu W Busku-Zdroju
W sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 - 2030 - stanowi załącznik nr 13
do niniejszego protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak W imieniu Klubu Radnych Polskiego
Stronnictwa Ludowego, poinformował, iż przypadł mu zaszczyt rekomendowania projektu budżetu
Powiatu Buskiego na rok 2015, pierwszego W tej kadencji. Budżet ten należy określić jak co roku,
jako budżet trudny ale też jako odpowiedzialny i oszczędny. Budżet na 2014 rok pomimo
pesymizmu Wyrażanego wówczas przez niektórych Radnych, został wykonany W 93 % po stronie
wydatków i 95 % po stronie dochodów. W ubiegłorocznym budżecie plan dochodów wynosił
80 mln 230 tys zł, natomiast plan wydatków 79 mln 906 tys zł. Wielokrotnie nowelizowany
budżet zamknął się nadwyżką operacyjną W kwocie 1 mln 800 tys zł. Przy założeniu, że nadwyżka
osiągnie tylko 324 tys zł. A Więc z pełną odpowiedzialnością należy więc stwierdzić, że pomimo
wielu tmdności ubiegłoroczny budżet zrealizowany został bardzo dobrze. Jeśli chodzi o budżet na
2015 rok, to plan dochodów wynosi 83 mln 338 tys zł, Wydatki planowane są na kwotę
84 mln 82 tys zł, a zakładany deficyt budżetowy W kwocie - 744 tys. zł sfinansowany zostanie
przychodami pochodzącymi z wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku
budżetu powiatu. Największe założenia inwestycyjne to przede Wszystkim kontynuacja i
zakończenie zadań, które rozpoczęte zostały Wcześniej. Ponownie zakłada się wsparcie inwestycji
środkami ze źródeł zewnętrznych tj. środkami z UE. Kontynuacja będzie dotyczyła m. in. takich
zadań jak informatyzacja W ramach programu e-świętol<rzyskie czy wykonanie instalacji solarnej na
Szpitalu Powiatowym W Busku - Zdroju. Co bardzo - optymistyczne - W obecnym budżecie W
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ramach nowych zadan na szeľoko rozumianą infrastruktuľę drogową głównie inwestycje,
przewidziano ponad 3 mln 300 tys. zł co nie jest bez znaczeniaprzy malejących dochodach powiatu
oraz przy stałym wzroście zadan, za którymi nie idą konieczne środki finansowe. Na szczególną
uwagę zasługuje fakt,żezadłuŻenie powiatu nie zmieniło się iwynosi ono24 mln 400 tys zł, co
według pľocentowego wskaŹnika wynosi 29Yo do planowanych dochodów budŻetu na2015 ľok, a
więc jest to wynik baľdzo dobľy. Wiceprzewodniczący Rady dodał, Że po ľozeznaniu budżetów

ościennych powiatów wynika, że Powiat Buski kształtuje się na bardzo dobrej pozycji. Kończąc
wypowiedŹ, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak poinformował, iŻ Klub Radnych
Polskiego Stronnictwa Ludowego będzie jednogłośnie głosował za przyjęciem budżetu Powiatu
Buskiego na20l5 rok w pľzedstawionej wersji.

Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek poddał projekt uchwały
pod głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu

w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Przewodnĺczący Zarządu Jerzy Kolarz złoŻyl podziękowanie Radzie Powiatu za jednogłośne

przyjęcie budzetu Powiatu Buskiego na ľok 2015. Jak co roku, w imieniu Zarządu Powiatu
zobowiązał się do jak najlepszej realizacji założeń budzetowych.

Uchwała Nr lv 126 l20l5 Rady Powiatu w Busku - Zdroju
roku w spľawie uchwalenia budżetu Powiatu Buskiego na rok
nr 14 do niniejszego pľotokołu.

Pľzewodniczący Rady Powiatu Andľzej Gądek ogłosił S-minutową
obrad przystąpiono do ľealizacji pkt 7 ,rb" porządku obrad.

z dnia 30 stycznia 2015
20|5 - stanowi załącznik

przęrwę a po wznowieniu

b) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdroju w sprawie ĺĺ/ieloletniej
Prognozy Finansowej dla Powiatu Buskiego na lata 2015 -2030.

Przewodniczący Rady Powiatu w Busku - Zdľoju Andľzej Gądek otworzył dyskusję nad

pľojektem uchwały.

W związku ztym, że Radni nie zabierali głosu, Przewodniczący Rady poddał pľojekt uchwały pod

głosowanie.

ramach nowych zadań na szeroko rozumianą infrastrukturę drogową głównie inwestycje,
przewidziano ponad 3 mln 300 tys. zł co niejest bez znaczenia przy malejących dochodach powiatu
oraz przy stałym wzroście zadań, za którymi nie idą konieczne środki finansowe. Na szczególną
uwagę zasługuje fakt, że zadłużenie powiatu nie zmieniło się i wynosi ono 24 mln 400 tys zł, co
według procentowego wskaźnika wynosi 29% do planowanych dochodów budżetu na 2015 rok, a
więc jest to wynik bardzo dobry. Wiceprzewodniczący Rady dodał, że po rozeznaniu budżetów
ościennych powiatów Wynika, że Powiat Buski kształtuje się na bardzo dobrej pozycji. Kończąc
Wypowiedź, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak poinformował, iż Klub Radnych
Polskiego Stronnictwa Ludowego będzie jednogłośnie głosował za przyjęciem budżetu Powiatu
Buskiego na 2015 rok W przedstawionej wersji.

Po zamknięciu dyskusji, Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek poddał projekt uchwały
pod głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu
W głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz złożył podziękowanie Radzie Powiatu za jednogłośne
przyjęcie budżetu Powiatu Buskiego na rok 2015. Jak co roku, W imieniu Zarządu Powiatu
zobowiązał się do jak najlepszej realizacji założeń budżetowych.

Uchwała Nr IV/26/2015 Rady Powiatu W Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015
roku W sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Buskiego na rok 2015 - stanowi załącznik
nr 14 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek ogłosił 5-minutową przerwę a po wznowieniu
obrad przystąpiono do realizacji pkt 7 ,,b” porządku obrad.

b) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdroju w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej dla Powiatu Buskiego na lata 2015 - 2030.

Przewodniczący Rady Powiatu W Busku - Zdroju Andrzej Gądek otworzył dyskusję nad
projektem uchwały.

W związku z tym, że Radni nie zabierali głosu, Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.
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Na 19 Radnych obecnych na sali
w głosowaniu:

posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu

za- 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nľ IV l27 lŻDls Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015
roku w spľawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Buskiego na lata 2015 - 2030 -

stanowi załącznik nr /5 do niniejszego protokołu.

c) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Bushl
planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok.

Zdroju w sprawie zatwieľdzenia

Przewodniczący Rady Powiatu w Busku - Zđroju Andľzej Gądek otworzył dyskusję nad

pľojektem uchwały.

W zwipku ztym, że Radni nie zabieľali głosu, Przewodniczący Rađy poddał projekt uchwały pod

głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została pnyjęta przez Radę Powiatu
w głosowaniu:

za- 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nľ Iv lŻ8 ĺ2015 Rady Powiatu
roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy

nr 16 do niniejszego protokołu.

w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015

Rady Powiatu na 2015 ľok _ stanowi załączník

d) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdĺoju
planów pracy Komisji Rady Powiatu na 20]5 rok'

w sprawie zatwierdzenia

Pľzewodniczący Rady Powiatu w Busku -

pľojektem uchwały.

Zdľoju Andľzej Gądek otworzył dyskusję nad

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu
w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nr IV/27/2015 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015
roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Buskiego na lata 2015 - 2030 -
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

c) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdroju w sprawie zatwierdzenia
planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu w Busku - Zdroju Andrzej Gądek otworzył dyskusję nad
projektem uchwały.

W związku z tym, że Radni nie zabierali głosu, Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu
w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nr IV/28/2015 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015
roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok - stanowi załącznik
nr 16 do niniejszego protokołu.

d) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdroju w sprawie zatwierdzenia
planów pracy Komisji Rady Powiatu na 2015 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu w Busku - Zdroju Andrzej Gądek otworzył dyskusję nad
projektem uchwały.
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W zwią3ku ztym, że Radni nie zabierali głosu, Przewodniczący Rady poddał pľojekt uchwały pod

głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała zostaŁa przyjęta przęz Radę Powiatu
w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nr Iv ĺ29 l20l5 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015

roku w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu na 2015 ľok - stanowi

załączník nr 17 do niniejszego protokołu.

e) Projekt Uchwały Rady Powiątu w Busku - Zdroju w sprawie wyrażenia zgody
dla powiatowej jednostki organizacyjnej na oddanie części nieruchomości w najem.

Przewodniczący Rady Powiatu w Busku _ Zdľoju Andľżej Gądek otwoľzył dyskusję nad

pľojektem uchwĄ.

W zwią7ku ztym, że Radni nię zabięľali głosu, Pľzewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod

głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta pÍzez Radę Powiatu

w głosowaniu:

za- 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwďa Nr Iv / 30 ĺ20|5 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015

ľoku w sprawie wyľazenia zgody dla powiatowej jednostki organizacyjnej na oddanie części
nieruchomości w najem. _ stanowi załącznik nľ /8 do niniejszego protokofu.

fl Projekt UchwaĘ Rady Powiatu w Bushl - Zdroju w sprawie ustalenia rozkłądu
godzin pracy aptek ogólnodostęnych na terenie Powiatu Buskiego.

10

W związku z tym, ze Radni nie zabierali głosu, Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu
w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nr IV/29/2015 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015
roku w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu na 2015 rok - stanowi
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

e) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdroju w sprawie wyrażenia zgody
dla powiatowejjednostki organizacyjnej na oddanie części nieruchomości w najem.

Przewodniczący Rady Powiatu w Busku - Zdroju Andrzej Gądek otworzył dyskusję nad
projektem uchwały.

W związku z tym, że Radni nie zabierali głosu, Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu
w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nr IV/30/2015 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015
roku w sprawie wyrażenia zgody dla powiatowej jednostki organizacyjnej na oddanie części
nieruchomościwnajem. - stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

j) Projekt Uchwały Rady Powiatu w Busku - Zdroju w sprawie ustalenia rozkładu
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Buskiego.
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Przewodniczący Rady Powiatu w Busku - Zdroju Andľzej Gądek otworzył dyskusję nad
projektem uchwały.

W zwią?ku z tym, Że Radni nie zabieľali głosu, Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta pÍzez Radę Powiatu
w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nr Iv/31 l20ls Rady Powiatu w Busku - Zdroju z đnia 30 stycznia 2015
ľoku w sprawie ustalenia ľozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na teľenie Powiatu
Buskiego - stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu

Ad.8

Spľawozdanie z wysokości śľednich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu
zawodowego w szkołach pľowadzonych przezjednostkę samorządu terytorialnego - w bľzmieniu
stanowiącym załącznik nľ 20 do niniejszego protokołu - zostało przyjęte przez Radę Powiatu do
wiadomości.

Ad.9

odpowiedzi na inteľpelacj e i zapytania Radnych :

Ad 1. odpowiedzi na interpelacje i zapýania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu
Grzegorza Lasaka:

Ad. 1.l. W odpowiędzi na zapýanie Wicepľzewodniczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
w spľawie oceny systemu proÍilowania osób bezrobotnych, Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu
Pľacy w Busku - Zdroju Kĺystian Jarubas, stwierdził, iŻ ocena ustawodawcy nie leŻy w Jego gestii.

W Powiatowym Uľzędzie Pracy w Busku - Zdroju proÍilowanie osób bezrobotnych kształtuje się
w następujący sposób: I profil - osoby, któľe nie wymagająwsparcia - 196 osób, tj. 7 oÁ,II - profil
(staze, prace inteľwencyjne) - l854 osoby, tj.620/0, III profil - osoby wymagające wsparcia - 937

osób, tj. 3l%o. Profilowanie pomocy nałoŻyŁa na Powiatowe Urzędy Pracy nowelizacja ustawy o
promocji zatrudnienia i instýucjach rynku pracy w maju ľoku ubiegłego. Pľofilowanie jest

przeprowadzane pÍzez doradcę klienta, któľy nie może oceniać tego w jaki sposób osoba

odpowiada. Doradca przepľowadza odpowiedni kwestionaľiusz ankiety, to system przydziela do

odpowiedniego pľoÍilu.
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Przewodniczący Rady Powiatu w Busku - Zdroju Andrzej Gądek otworzył dyskusję nad
projektem uchwały.

W związku z tym, że Radni nie zabierali głosu, Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod
głosowanie.

Na 19 Radnych obecnych na sali posiedzeń, Uchwała została przyjęta przez Radę Powiatu
w głosowaniu:

za - 19

przeciw - 0

wstrzymał się - 0

Uchwała Nr IV/31/2015 Rady Powiatu w Busku - Zdroju z dnia 30 stycznia 2015
roku W sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu
Buskiego - stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Ad. 8

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego - w brzmieniu
stanowiącym załącznik nr 20 do niniejszego protokołu - zostało przyjęte przez Radę Powiatu do
wiadomości.

Ad. 9

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych: "

Ad 1. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu
Grzegorza Lasaka:

Ad. 1.1. W odpowiedzi na zapytanie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
w sprawie oceny systemu profilowania osób bezrobotnych, Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu
Pracy w Busku - Zdroju Krystian Jarubas, stwierdził, iż ocena ustawodawcy nie leży w Jego gestii.
W Powiatowym Urzędzie Pracy w Busku - Zdroju profilowanie osób bezrobotnych kształtuje się
w następujący sposób: I profil - osoby, które nie wymagają wsparcia - 196 osób, tj. 7 %, II - profil
(staże, prace interwencyjne) - 1854 osoby, tj. 62%, III profil - osoby wymagające wsparcia - 937
osób, tj. 31%. Profilowanie pomocy nałożyła na Powiatowe Urzędy Pracy nowelizacja ustawy o
promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy W maju roku ubiegłego. Profilowanie jest
przeprowadzane przez doradcę klienta, który nie może oceniać tego W jaki sposób osoba
odpowiada. Doradca przeprowadza odpowiedni kwestionariusz ankiety, to system przydziela do
odpowiedniego profilu.
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Ad. l.Ż. odpowiedzi na zapytanie Wicepľzewodniczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
udzieliła Dyľektoľ Zespołu Szkół Ponadgimnazja|nych w Stopnicy Teresa Wójcik. Poinfoľmowała,
Że na zebraniu zoľganizowanym w dniu 15 stycznia 20l5 ľoku w obecności Starosty i Wicestarosty
Buskiego, Burmistrza Miasta i Gminy Stopnica, Członków Komisji Edukacji, Kultury' Kultury
Fizycznej i Pľomocji Powiatu, Radnych Rady Powiatu z teľenu Stopnicy, Naczelnika Wydziału EK,
Rady Pedagogicznej i rodziców dyskutowano o oľganizacji pľacy szkoły w kolejnym roku i

bieżących problemach oraz działaniach podejmowanych w szkole w ubiegłym roku i ostatnich

latach. W szkole zrea|izowano dla uczniów dwa pľojekty unijne o łącznej kwocie 3l0 tys zł
uwzględniające zajęcia dydaktyczne wyľównujące szanse edukacyjne, obozy sprawnościowe letnie

i zimowe, obóz wspinaczkowy, zajęcia z doradztwa zawodowego oraz wyjazdy na wyższe uczelnie
i do szkół stľazackich i policyjnych. W ostatnich latach - chcąc pozyskać uczniów - rozszetzano
ofertę edukacyjną poprzez dodanie kierunków: technik agrobiznesu, klasa sportowa, lingwistyczna'

ľatownictwo medyczne oraz za zgodą Powiatowej Rady Zatľudnienia rozszęrzono listę zawodów
w Zasadniczej Szkole Zawodowej' W ramach pľomocji i popularyzacji działan szkoły
zorganizowano spotkania z gimnazialistami w l4 gimnazjach prezentując ofertę' film reklamowy
umieszczony w zasobach Youtube, reklamę szkoły w Radiu Kielce oraz pokaz pierwszej pomocy.

Uczniowie wľaz z nauczycielami organizowali dni otwaľte szkoły oľaz tuľnieje spoľtowe dla
ościennych szkół. Dyľektor szkoły poinfoľmowała, iż zwrőciŁa się z prośbą do proboszczów

7 parafii o odczytanie wiernym oferty szkolnej wraz z zachętą do podjęcia nauki, a uczniowie
znauczycielami zoľganizowali w 4 kościołach opľawęnabożeństwa drogi krzyżowej. Dyrektor
ZSP w Stopnicy Teresa Wójcik poinfbľmowała, iŻ spadek liczby uczniów to ogólna tendencja

demograficzna w powiecie, któľa najbardzíej dotknęła ZSP w Stopnicy mimo wielu licznych
działań promocyjnych. Analizując wyboľy uczniów, zaobseľwowano chęć wyjazdu młodzieŻy poza

śľodowisko ľodzinne, a sprzyja temu duża oferta szkół ościennych oľaz dobra komunikacja. Dzięki
decyzji Zarządu Powiatu i zaangaŻowaniu całego gľona pedagogicznego Dyľektoľ wyľaziła nadzieję

na nabór do klas pierwszych w najbliższej ľekľutacji'

Ad. l.3. W odpowiedzi na zapytanie Wicepľzewodnĺczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
czy i jak Powiat Buski jest pľzygotowany na ewentualne zagroŻenia terrorystycznę, w tym inne,

np. fałszywe alarmy bombowe, Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz zapewnił o gotowości

i stosownych instrukcjach postępowania i dział'ania w sýuacji zagroŻenia, również w opaľciu

o współpracę Z Wojewódzkim Centrum Zarządzania Kryzysowego i Komendy Powiatowej

Policji.

Ad. l.4. W odpowiedzi na zapytanie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
jaka jest szansa powołania spółki wodnej w ramach powiatu - wspólnie z gminami, Pľzewodniczący

Zarządu Jeľzy Kolaľz poinformował, iz Powiat nie ma potrzeby i podstaw do twoľzenia Spółki
Wodnej. Natomiast, wielokľotnie podejmowane były ze strony powiatu inicjatywy i pľopozycje

aby Wójtowie Gmin, sołtysi czy rolnicy podjęli się pľóby tworzenia Spółek Wodnych, jednak nie

przyniosły one rezultatów. Przewodniczący Zarządu Jeľzy Kolarz podkĺeślił, iŻ Spółki Wodne są

to dobrowolnezľzeszenia, stowaľzyszenia ľolników. Kwestia konseľwacjí í czyszczenia urządzen

T2

Ad. 1.2. Odpowiedzi na zapytanie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
udzieliła Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Stopnicy Teresa Wójcik. Poinformowała,
że na zebraniu zorganizowanym w dniu 15 stycznia 2015 roku w obecności Starosty i Wicestarosty
Buskiego, Bunnistrza Miasta i Gminy Stopnica, Członków Komisji Edukacji, Kultury, Kultury
Fizycznej i Promocji Powiatu, Radnych Rady Powiatu z terenu Stopnicy, Naczelnika Wydziału EK,
Rady Pedagogicznej i rodziców dyskutowano o organizacji pracy szkoły w kolejnym roku i
bieżących problemach oraz działaniach podejmowanych w szkole w ubiegłym roku i ostatnich
latach. W szkole zrealizowano dla uczniów dwa projekty unijne o łącznej kwocie 310 tys zł
uwzględniające zajęcia dydaktyczne wyrównujące szanse edukacyjne, obozy sprawnościowe letnie
i zimowe, obóz wspinaczkowy, zajęcia z doradztwa zawodowego oraz wyjazdy na wyższe uczelnie
i do szkół strazackich i policyjnych. W ostatnich latach - chcąc pozyskać uczniów - rozszerzano
ofertę edukacyjną poprzez dodanie kierunków: technik agrobiznesu, klasa sportowa, lingwistyczna,
ratownictwo medyczne oraz za zgodą Powiatowej Rady Zatrudnienia rozszerzono listę zawodów
w Zasadniczej Szkole Zawodowej. W ramach promocji i popularyzacji działań szkoły
zorganizowano spotkania z gimnazjalistami w 14 gimnazjach prezentując ofertę, film reklamowy
umieszczony w zasobach Youtube, reklamę szkoły w Radiu Kielce oraz pokaz pierwszej pomocy.
Uczniowie wraz z nauczycielami organizowali dni otwarte szkoły oraz turnieje sportowe dla
ościennych szkół. Dyrektor szkoły poinformowała, iż zwróciła się z prośbą do proboszczów
7 parafii o odczytanie wiemym oferty szkolnej wraz z zachętą do podjęcia nauki, a uczniowie
znauczycielami zorganizowali w 4 kościołach oprawę nabożeństwa drogi krzyżowej. Dyrektor
ZSP w Stopnicy Teresa Wójcik poinformowała, iż spadek liczby uczniów to ogólna tendencja
demograficzna w powiecie, która najbardziej dotknęła ZSP w Stopnicy mimo wielu licznych
działań promocyjnych. Analizując wybory uczniów, zaobserwowano chęć wyjazdu młodzieży poza
środowisko rodzinne, a sprzyja temu duża oferta szkół ościennych oraz dobra komunikacja. Dzięki
decyzji Zarządu Powiatu i zaangażowaniu całego grona pedagogicznego Dyrektor wyraziła nadzieję
na nabór do klas pierwszych w najbliższej rekrutacji.

Ad. 1.3. W odpowiedzi na zapytanie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
czy i jak Powiat Buski jest przygotowany na ewentualne zagrożenia terrorystyczne, wtym inne,
np. fałszywe alarmy bombowe, Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz zapewnił o gotowości
i stosownych instrukcjach postępowania i działania W sytuacji zagrożenia, również w oparciu
o współpracę z Wojewódzkim Centrum Zarządzania Kryzysowego i Komendy Powiatowej
Policji.

Ad. 1.4. W odpowiedzi na zapytanie Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Grzegorza Lasaka
jaka jest szansa powołania spółki wodnej w ramach powiatu - wspólnie z gminami, Przewodniczący
Zarządu Jerzy Kolarz poinformował, iż Powiat nie ma potrzeby i podstaw do tworzenia Spółki
Wodnej. Natomiast, wielokrotnie podejmowane były ze strony powiatu inicjatywy i propozycje
aby Wójtowie Gmin, sołtysi czy rolnicy podjęli się próby tworzenia Spółek Wodnych, jednak nie
przyniosły one rezultatów. Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz podkreślił, iż Spółki Wodne są
to dobrowolne zrzeszenia, stowarzyszenia rolników. Kwestia konserwacji i czyszczenia urządzeń
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melioľacyjnych leży w gestii Wojewódzkiego Zarządu Melioľacji iUrządzeń Wodnych i zadania te

są częŚciowo realizowane' od l stycznia20l6rokuzapowiadanesązmiany w PrawieWodnym,

któľe być może pľzyniosą wyczekiwane i skuteczne ľozwiązania.

Ad 2. odpowiedzi na interpelacje i zapýania Radnego Krzysztofa Gajka:

Ad. 2.l. W odpowiedzi na wniosek Radnego Kľzysztofa Gajka w sprawie modernizacji

(podniesienia ławeczki) przystanku w miejscowości Bľzostków, gm. Nowy Korczyn, od strony

szkoły podstawowej, Pľzewodniczący Zarządu Jerzy Kolaľz poinfoľmował,lŻ zadaníe povłyŻsze

leży w gestii Wójta Gminy Nonvy Koľczyn.

^d.2.2. 
Do rozeznania i udzie|enia szczegółowej odpowiedzi w formie pisemnej na interpelację

Radnego Kľzysztofa Gajka w spľawie oznakowania miejscowości Sielec, gm. Wiślica od stľony

m. Kobylniki, Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz zobowiązał Dyrektoľa Powiatowego Zarządu

Dľóg w Busku - Z&oju Krzysztofa Tułaka'

Ad. 2.3. Do rozeznania i udzielenia szczegółowej odpowiedzi w formie pisemnej na inteľpelację

Radnego Krrysztofa Gajka w sprawie zebrania ziemi zpoboczy na odcinku l km w miejscowości

Sielec, gm. Wiślica - od stľony Kobylnik w kieľunku centrurn wsi, Pľzewodniczący Zarządu

Jeľzy Kolarz zobowíązał Dyľektoľa Powiatowego Zarządu Dróg w Busku - Zdroju Kľzysztofa

Tułaka.

^d.2.4. 
W odpowiedzi na zapytanie Radnego Krzysztofa Gajka w zakľesie opľacowania analizy

i pľzygotowania informacji dotyczącej:

- ilości pacjentów Z poza Powiatu Buskiego przyjmowanych na poszczególnych oddziałach

w Zespole Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju,

- przekazanych środków finansowych i refundacji z NFZ na w/w pacjentów,

Dyrektoľ Zespołu opieki Zdrowotnej w Busku - Zdľoju Grzegorz Gałuszka pľzedstawił

szczegółową ana|izę w powyższym zakľesie - w bľzmieniu stanowiącym załącznik nr 21 do

niniejszego protokołu - Zestawienie pacjentĺiw przyjętych do szpitala w olĺresie od 0].01'2014 do

3l.I2.2014 roku.

Dyrektor Zespołu opieki Zdľowotnej w Busku - Zdľoju Grzegorz Gałuszka dodał, Żekażdy pacjent

jest rozliczany w ramach Naľodowego Funduszu Zdrowia,jednak nie za krľżdego pacjenta ZoZ ma

zapłacone lub zapłacone w pełni. Wynika to pľzede wszystkim ztego czy pacjent jest ubezpieczony

czy teŻ nie. W pľzypadku bľaku ubezpieczenia pacjenta wówczas ZoZwystępuje đo właściwej

jednostki samoľządu teľýorialnego o ustalenie ubezpieczenia. Jeśli nie uda się ustaliÓ ubezpieczenia

wówczas koszty wliczane sąw nadwykonania, ktőrę ZoZ stara się odzyskać.

Ad. 2.5. W odpowiedzi na zapýanie Radnego Kľrysztofa Gajka, Dyľektoľ Zespołu opieki
Zdľowotnej w Busku - Zdroju Grzegorz Gałuszka przedstawił stosowne porozumienie

o współpľacy z Uniweľsýetem Jagiellońskim w Kľakowie a Zespołem opieki Zdľowotnej

wBusku - Zdľoju zawartym w dniu 26marca 2012 roku - wbľzmieniu stanowiącym załącznik
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melioracyjnych leży w gestii Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych i zadania te
są częściowo realizowane. Od 1 stycznia 2016 roku zapowiadane są zmiany w Prawie Wodnym,
które być może przyniosą wyczekiwane i skuteczne rozwiązania.

Ad 2. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnego Krzysztofa Gajka:

Ad. 2.1. W odpowiedzi na wniosek Radnego Krzysztofa Gajka w sprawie modernizacji
(podniesienia ławeczki) przystanku w miejscowości Brzostków, gm. Nowy Korczyn, od strony
szkoły podstawowej, Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz poinformował, iż zadanie powyższe
leży w gestii Wójta Gminy Nowy Korczyn.

Ad. 2.2. Do rozeznania i udzielenia szczegółowej odpowiedzi w formie pisemnej na interpelację
Radnego Krzysztofa Gajka w sprawie oznakowania miejscowości Sielec, gm. Wiślica od strony
m. Kobylniki, Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz zobowiązał Dyrektora Powiatowego Zarządu
Dróg W Busku - Zdroju Krzysztofa Tułaka.

Ad. 2.3. Do rozeznania i udzielenia szczegółowej odpowiedzi w formie pisemnej na interpelację
Radnego Krzysztofa Gajka w sprawie zebrania ziemi z poboczy na odcinku 1 km w miejscowości
Sielec, gm. Wiślica - od strony Kobylnik w kierunku centrum wsi, Przewodniczący Zarządu
Jerzy Kolarz zobowiązał Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Busku - Zdroju Krzysztofa
Tułaka.

Ad. 2.4. W odpowiedzi na zapytanie Radnego Krzysztofa Gajka w zakresie opracowania analizy
i przygotowania informacji dotyczącej:

- ilości pacjentów z poza Powiatu Buskiego przyjmowanych na poszczególnych oddziałach
w Zespole Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju,

- przekazanych środków finansowych i refundacji z NFZ na w/w pacjentów,

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju Grzegorz Gałuszka przedstawił
szczegółową analizę w powyższym zakresie - w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 21 do
niniejszego protokołu - Zestawienie pacjentów przyjętych do szpitala w okresie od 01.01.2014 do
31.12.2014 roku.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Busku - Zdroju Grzegorz Gałuszka dodał, że każdy pacjent
jest rozliczany W ramach Narodowego Funduszu Zdrowia, jednak nie za każdego pacjenta ZOZ ma
zapłacone lub zapłacone w pełni. Wynika to przede wszystkim z tego czy pacjent jest ubezpieczony
czy też nie. W przypadku braku ubezpieczenia pacjenta wówczas ZOZ występuje do właściwej
jednostki samorządu terytorialnego o ustalenie ubezpieczenia. Jeśli nie uda się ustalić ubezpieczenia
wówczas koszty wliczane sąw nadwykonania, które ZOZ stara się odzyskać.

Ad. 2.5. W odpowiedzi na zapytanie Radnego Krzysztofa Gajka, Dyrektor Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Busku - Zdroju Grzegorz Gałuszka przedstawił stosowne porozumienie
o współpracy z Uniwersytetem Jagiellońskim w Krakowie a Zespołem Opieki Zdrowotnej
w Busku - Zdroju zawartym w dniu 26 marca 2012 roku - w brzmieniu stanowiącym załącznik
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nľ 22 do niniejszego protokołu'

Ad 3. W odpowiedzi na zapýanie Pľzewodniczącego Rady Powĺatu Andrzeja Gądka
dlaczego pľacodawca zwracając się o pozyskanie stażysty, musi jednocześnie zadeklarować

możliwość dalszego zatrudnienia tej osoby' Z-caDyľektora Powiatowego Uľzędu Pracy w Busku -

Zdtoju Krystian Jarubas stwieľdził, iŻ powyŻsze wynika z ustawy. Ustawodawca nie pľzewiduje

wniosków bez deklaracji zatrudnienia.

Ad 4. Do ľozeznania i udzielenia szczegółowej odpowiedzi w foľmie pisemnej na interpelację

Radnego Jaľoslawa Jawoľskiego w sprawie ujęcia w planie ÍZeczowo - ťtnansowym na rok 2015

budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 0073T (Mozgawa - Koniecmosty - Stary Koľczyn)

i od skľzyżowania z drogą wojewódzką Nr 776 w m. Koniecmosty w kieľunku Juľkowa na długości

około 350 m, Przewodniczący Zarządu Jeľzy Kolarz zobowiryał Dyľektoľa Powiatowego Zarządu

Dľóg w Busku - Zdroju Kľzysztofa Tułaka.

Ad 5. t í 2 Do rczeznania i udzielenia szczegőłowej odpowiedzi w formie pisemnej na

interpelacje Radnego Ludomiľa Leszcryńskiego w sprawie odwodnienia i konserwacji rowów

zpodczyszczeniem dna na głębokości 30 cm po stľonie pľawej i lewej dľogi powiatowej Nľ 0037T

Szydłów - Tuczępy - Pieczonogi oraz w spľawie odwodnienia i konserwacji rowów oraz napľawy

poboczy na drodze powiatowej Stopnica - Chmielnik na odcinku ptzęz wieś Szczytniki gm.

Stopnica po stľonie pľawej i lewej, Pľzewodniczący Zarządu Jerzy Kolaľz zobowiązał Dyrektoľa

Powiatowego Zaľządu Dľóg w Busku -Zdĺoju Y'ĺzysztofa Tułaka.

Ad. 10

W spľawach ľóżnych i wolnych wnioskach:

1. Radna Bogusława Majcherczak, również jako Pľzewodnicząca Stowaľzyszenia Razem

Dzieciom, zachęciła wszystkich obecnych do wzięcia udziału w XII Balu Dobľoczynnym'

któľy odbędzie się w dniu 7 lutego 2015 ľoku.

2. Radny Kľzysztof Gajek w nawiązaniu do zgłoszonych zaľówno w dniu dzisiejszym jak

również w poprzedniej kadencji interpelacji w sprawie organizacji staŻy dla osób

bezrobotnych, wyraził wątpliwość w ich skutecznośó. Radny zawnioskował o konieczność

zmiany przez ustawodawcę pľzepisów w pľzedmiotowym zakľesie.

3. W związku ze środkami finansowymi w ľamach RPo, przeznaczonymi na jednostki oSĘ
Wicepľzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak zwľócił się z prośbą do Komendanta

Powiatowego Państwowej Straży PoŻaľnej w Busku - Zdroju Kazimierza Ścibiło o

kooľdynację i pomoc w zakľesie ľacjonalnego ich wydatkowania.
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nr 22 do niniejszego protokołu.

Ad 3. W odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącego Rady Powiatu Andrzeja Gądka -
dlaczego pracodawca zwracając się o pozyskanie stażysty, musi jednocześnie zadeklarować
możliwość dalszego zatrudnienia tej osoby, Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Busku -
Zdroju Krystian Jarubas stwierdził, iż powyższe wynika z ustawy. Ustawodawca nie przewiduje
wniosków bez deklaracji zatrudnienia.

Ad 4. Do rozeznania i udzielenia szczegółowej odpowiedzi w formie pisemnej na interpelację
Radnego Jarosława Jaworskiego w sprawie ujęcia w planie rzeczowo - finansowym na rok 2015
budowy chodnika przy drodze powiatowej nr O073T (Mozgawa - Koniecmosty - Stary Korczyn)
i od skrzyżowania z drogą Wojewódzką Nr 776 W m. Koniecmosty w kierunku Jurkowa na długości
około 350 m, Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz zobowiązał _Dyrektora Powiatowego Zarządu
Dróg W Busku - Zdroju Krzysztofa Tułaka.

Ad 5. 1 i 2 Do rozeznania i udzielenia szczegółowej odpowiedzi w formie pisemnej na
interpelacje Radnego Ludomira Leszczyńskiego w sprawie odwodnienia i konserwacji rowów
z podczyszczeniem dna na głębokości 30 cm po stronie prawej i lewej drogi powiatowej Nr 0037T
Szydłów - Tuczępy - Pieczonogi oraz w sprawie odwodnienia i konserwacji rowów oraz naprawy
poboczy na drodze powiatowej Stopnica - Chmielnik na odcinku przez wieś Szczytniki gm.
Stopnica po stronie prawej i lewej, Przewodniczący Zarządu Jerzy Kolarz zobowiązał Dyrektora
Powiatowego Zarządu Dróg w Busku - Zdroju Krzysztofa Tułaka.

Ad. 10

W sprawach różnych i wolnych wnioskach:

1. Radna Bogusława Majcherczak, również jako Przewodnicząca Stowarzyszenia Razem
Dzieciom, zachęciła wszystkich obecnych do wzięcia udziału w XII Balu Dobroczynnym,
który odbędzie się w dniu 7 lutego 2015 roku.

2. Radny Krzysztof Gajek w nawiązaniu do zgłoszonych zarówno w dniu dzisiejszym jak
również w poprzedniej kadencji interpelacji W sprawie organizacji staży dla osób
bezrobotnych, wyraził wątpliwość w ich skuteczność. Radny zawnioskował o konieczność
zmiany przez ustawodawcę przepisów w przedmiotowym zakresie.

3. W związku ze środkami finansowymi w ramach RPO, przeznaczonymi na jednostki OSP,
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Grzegorz Lasak zwrócił się Z prośbą do Komendanta
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Busku - Zdroju Kazimierza Ścibiło o
koordynację i pomoc w zakresie racjonalnego ich wydatkowania.
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Ad. 11

Wobec zrea|izowania porządku
wszystkim obecnym zaudział o

obľad, Pľzewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek dziękując
godz.12.20 zamknął IV Sesję Rady Powiatu w Busku - Zdroju.

Protokół sporządziła:

Barbara Banaś

15

Ad. 11

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek dziękując
wszystkim obecnym za udział o godz. 12.20 zamknął IV Sesję Rady Powiatu w Busku - Zdroju.

(
,Faza o lczĄ -

Protokół sporządziła: Ă I ' TU 1

Barbara Banaś Andrzej

\
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